
Styrelsemöte Gropens IF    2023-10-12 
Närvarande: Camilla Helldén, Martin Nilsson, Kent Andersson, Thomas Helldén, Daniel Söderberg, Patrik Post, 
Niklas Phart 
Inbjudna gäster: Marina Yazdani fritidsutvecklare i Lekebergs kommun och Caroline Elfors Politiker från 
Moderaterna 
Adjungerad: 
Agenda Sammanfattning Åtgärder/beslut 

1. Mötets öppnande Presentation av sektionerna Ordförande öppnar mötet 

2. Föregående 

protokoll-

avstämning 

 

Frågor till Marina 

och Caroline 

Ser man något samband med att det är så få tjejer som är aktiva i 

föreningslivet? 

Var tredje år görs en undersökning i tre olika årskurser om barns 

mående. Tjejer framförallt i åk7 och åk9 mår sämre. Föreningslivet 

är en viktig del i barns mående. Tjejer vill inte synas och vara aktiva 

inför publik lika mycket som pojkar. 

Diskussion om den tänkta nybyggda sporthallen i Mullhyttan. 

Skötselbidraget? Ej höjt på säkert 20 år. Ett nytt underlag är 

framtaget för att förenkla bidrag både för sökande och 

handläggning.  

Marina värnar om samverkan mellan kommunen och föreningar. Vi 

behöver hänga med i utvecklingen och förändringen av strukturen.  

Martin tackar för allt som Marina hjälper oss med och hon får en 

fribiljett till en A-lagsmatch i sporthallen. 

Fråga om plogning av Banvallen. Marina tar med frågan till 

kommunen.   

3. Sektionsrapporter 

Aikido/Thaibox Kör på i lilla hallen i sporthuset i 

Fjugesta.  

 

Beslut:  

Bordtennis Ett sammandrag kommer hållas 3/2-

24 i sporthallen tillsammans med 

Laxå BTK.  

Beslut: 

Byggnader/Mark Rosengården: Kostnaden för 

renoveringen har kostat 875 000:-, 

bidrag har kommit in på hela 

 

 

Beslut:  
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458 000:- Föreningen har lagt 

417 000:- 

Martin har förhandlat fram ett bra 

arrendekontrakt med kommunen.  

 

Missionshuset: Elen kommer stängas 

av och Martin kollar upp om vi kan 

göra om märkningen på huset så det 

kan klassas som bostadshus 

framöver.  

 

 

Kraftsport   

Innebandy Förfrågan om subvention från 

föreningen till alla aktiva att göra 

något kul utanför sporten. 

Frågan läggs till nästa möte. 

Problem under A-lagets 

fredagsmatcher där publiken inte 

beter sig på ett lämpligt sätt. En 

anmälan har gjorts av 

motståndarlaget.  

Beslut. Styrelsen beslutar 

om att A-laget försöker 

lägga alla matcher andra 

veckodagar än fredagar.  

Padel Två träningar har genomförts och ca 

28 barn/ungdomar har kommit.  

Patrik önskar att kunna samverka 

gällande ansökan om bidrag. Under 

höstlovet kommer det hållas öppna 

träningar för barn och ungdomar två 

dagar. Samverkar med Mullhyttans 

paddel.  

 

 

 

 

Tennis/Backarinken/

skidor 

Önskar pengar till inköp till 

förbättringar för backarinken. Ca 

25000:- 

En ny elcentral behövs också för ca 

15000:-  

Beslut: styrelsen beslutar 

om att medge 40 000:- till 

inköp och förbättringar.  
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Kent kontaktar Mulles el om en ny 

elcentral. Niklas kollar lite på 

belysning 

4. Ekonomi Martin har sökt bidrag från Linde 

energi, bergslagslyftet, 

Bennyfrängens. 

Cirka 800 000:- på kontot i skrivande 

stund. Ekonomin är god i föreningen. 

Nytt elavtal kommer att tecknas på 

tre år. Vi får tillbaka ca 6000:- i 

elbidrag.  

Beslut:  

 

Gropafesten Vinst på 150 000:-  

5. Övriga frågor All sponsring ska gå igenom 

styrelsen/Daniel Helldén. 

23/11 fotografering av hela 

föreningen inklusive styrelsen. I 

sporthallen. 

 

6. Nästa möte Förslag att subventionera aktiviteter 

utanför träning. För kul aktiviteter. 

Nästa möte 16/11. 

 

 

7. Mötets avslutande 

 

/Camilla Helldén 
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